
 

 

 

Inowrocław, 2020-12-30 

 

 

 

WGL-I.0003.3.2020 

 

Pan 

                                                            Dobromir Szymański 

                                                            Radny Rady Miejskiej 

Inowrocławia                                       

 

 

Odpowiadając na złożoną przez Pana interpelację z dnia 21 grudnia br. w sprawie 

likwidacji pieców kaflowych w budynku przy                    uprzejmie informuję, że Miasto 

konsekwentnie od wielu lat modernizuje źródła ogrzewania w budynkach komunalnych. W 

budżecie na 2021 rok przewidziano środki na przyłączenie do miejskiej sieci ciepłowniczej 

budynki przy ul.                          oraz                                                       .  

Natomiast w przypadku budynku przy ul.                          konieczne jest wykonanie 

dokumentacji technicznej instalacji centralnego ogrzewania i ciepłej wody użytkowej wraz 

uzyskaniem niezbędnych uzgodnień. 

W związku z powyższym realizacja ww. inwestycji nie jest możliwa w 2021 r.,                   

ale po zabezpieczeniu środków w tym zakresie zostanie zaplanowana w kolejnych latach. 

Ponadto informuję, że Miasto złożyło wnioski o dofinansowanie w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych,  m. in. budowy nowego budynku komunalnego, 

modernizacji budynku komunalnego i innych inwestycji, niestety zostały one odrzucone.  

 

 

Z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 

Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 

 

 

Wojciech Piniewski 
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